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Till kommunstyrelsens ordförande Ebba Östlin (S) angående kritik i anonymt brev 

 

För en tid sedan fick jag ett anonymt brev innehållande stark kritik mot 

kommunledningsförvaltningen och den politiska ledningen.  

 

Personerna som skrivit brevet menar att det råder en stark och osund tystnadskultur på förvaltningen 

och att arbetsmiljön är outhärdlig. Vidare hävdas det att gränsen mellan politik och förvaltning har 

suddats ut samt att en detaljstyrning har etablerats som praxis.  

 

Brevskrivarna hävdar att repressalier, mobbing och utfrysning väntar den som säger emot. Enligt 

uppgiftslämnarna finns det allt för många medarbetare som har uttryckt sin åsikt, och som till följd 

av detta tvingats sluta.   

 

Jag vill därför fråga kommunstyrelsens ordförande följande:  

 

Stämmer dessa uppgifter?  

 

Anders Thorén (TUP) 

 

 


